

越野自驾·冰雪童话

“喀纳斯”是蒙古语，意为“美丽富饶、神秘莫测”，位于中国新疆维吾尔自治区。这里因喀纳斯湖及周边雪山、草原、白桦林共同组成的秀美风光闻名遐迩，被誉为“东方瑞士、摄影师天堂”。禾木-喀纳斯是集冰川、湖泊、森林、草原、牧场、河流、民族风情、珍稀动植物于一体的综合景区。在这里，壮观的冰川映衬着宁静的湖水、茫茫的草原包容着幽深的原始森林。神秘的湖怪、古朴的土瓦人、变换的湖水、眩人的风景会让人痴迷。

禾木旅游风景区位于阿尔泰山脉中麓，这里保存着最自然、最原始的山野风光，风景独美，禾木河自东北向西南流淌，原始村落与大草原和谐融为一体。这里也是古老的蒙古族图瓦人的居住地。

“冬捕”是新疆福海县乌伦古湖的传统捕鱼方式，至今已有58年的历史。作为“中国阿勒泰国际冰雪游”其中之一，的乌伦古湖冬捕旅游文化活动，已经成为新疆冬季旅游的一张名片。

Cross-country Self-driving in the Winter Wonderland

"Kanas" in Mogolian means "beautiful, bountiful, mysterious". Kanas Lake is located in Xinjiang Uygur Autonomous Region. The place is known to the world with Kanas Lake, surrounding snow mountains, grasslands and birch forest that make up a breathtaking landscape and acclaimed as "Switzerland in the East and Paradise of Photographers". Hemu-Kanas is a comprehensive scenic area composed of glaciers, lakes, forests, grasslands, pastures, rivers, ethnic customs as well as rare plants and animals. The magnificent glaciers are reflected on the serene lake. Vast grasslands are home to deep and quiet old-growth forests. The mysterious Kanas Lake Monster, the rustic manners of Tuvans, the changing hues of the lake water

and stunning landscape are unforgettable.

Hemu Scenic Area is located in the middle foothill of the Altay Mountains, where pristine forests and mountains remain untouched by modern intervention. Hemu River flows from northeast to southwest. Primitive villages are perfectly integrated into the grassland landscape. This is also where the Mongolian Tuvans whose history goes very far back.

"Ice fishing" is a traditional fishing method in Ulungur Lake located in Fuhai County, Xinjiang and has been practiced for 58 years. As a cultural and tourist highlight of the "China Altay International Snow and Ice Tour", ice fishing in Ulungur Lake has become a gateway to winter tourism in Xinjiang.

这里是爱情、文艺、浪漫、神秘、历史韵味伴随与身的浪漫之都。

这里被列入联合国教科文组织的世界文化遗产名单，拥有各个历史时期，各种风格的建筑。

她适合漫步，聆听街头艺人演绎的民歌。

夜幕下更有一番情调，让人在伏尔塔瓦河畔无法自拔地陶醉……

她是波希米亚的故乡，是一个古老而又崭新的国度……

她就是捷克首都布拉格。

布拉格的浪漫气息一点都不输给巴黎！

现在去还有连环惊喜！

This is a city of romance, bringing together elements of romantic love, arts, mystery and history.

The city is home to architectures built in different periods and styles, many of which have been on the UNESCO World Cultural Heritage List.

It is an ideal place for wandering and listening to folk songs of buskers.

When night falls the place is even more enchanting for visitors by the Vltava River...

It is the hometown of Bohemians, a country at once old and new...

It is the capital of Czech Republic, Prague.

In terms of romantic atmosphere Prague is a match to Paris!

Start your trip now and you'll get a string of surprises!



浪漫的东欧 世界文化遗产之旅

图 / 全景



Romantic Journey Through World Cultural Heritage in Eastern Europe